
 

                                      ŠKOLSKÁ RADA 8. 10. 2019 

 
Přítomni:    Mgr. Alžběta Suchanová, Mgr. Soňa Koutníková, Jiří Komrska,  
Renata Kuková, Lenka Holubcová 
 
Omluveni: PadDr. Martin Sekal 
 
Host: Mgr. Eva Čuříková – ředitelka školy 
 
 
Program:      
Schválení Výroční zprávy za školní rok 2018/2019 
Projednání změny ve školním vzdělávacím programu 
Diskuse 
 
                      
Školská rada schválila Výroční zprávu za školní rok 2018/2019. 
 
Školská rada projednala změnu školního vzdělávacího programu v 
oblasti změny identifikačních údajů. 
 
 
Diskuse: 
Škola znovu uvažuje o založení Facebooku (v souladu s GDPR), na podnět 
rodičů (rychlejší přístup k informacím o škole a o akcích s ní spojenými). 
 
Znovuobnovení výjezdů do zahraničí (pozastaveny v období teroristických 
útoků v Evropě). 
 
Možnost výměnného pobytu pěveckého sboru v Lotyšsku (pozastaveno,  
nenašel se tady dostatečný počet rodin, které by u sebe děti z Lotyšska 
ubytovaly). 
 
Vzdělávání cizinců (někdy komplikované, rodiče mnohdy o větší míru zapojení 
nejeví zájem, ani formou prezentování své rodné země). 
 
Absolvent školy (loni 9. ročník) a vyučující Mgr. Veronika Junková  byli 
vybráni k reprezentaci ČR v projektu  (Telling Our Stories: 1989 Anniversary exchange 
(po návratu využijeme k zážitkovým a motivačním besedám). 
 
V Praze 8.10. 2019                                        Zapsala Renata Kuková 


